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Abstract (en)
[origin: US4591142A] The invention relates to a stacker for flat objects, in which a conveyor moves the objects to be stacked in in an edgewise
manner. A drum rotates permanently in front of the orifice of a hollow cylindrical body, connected to a suction source. The stack of already stacked
objects is engaged against said drum. A shell, controlled in rotation, controls the application of suction through the openings of the drum, of an
object inserted between the drum and the stack. Suction application is timed to correspond to a displacement of the leading edge of the object
inserted between the orifice and the stopping border of the receptacle. Application to postal sorting.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'empilage d'objets plats dans lequel un convoyeur (2) approche sur chant les objets (1) à empiler. Un tambour
(3) tourne en permanence devant l'orifice (9) d'un corps (4) cylindrique creux relié à source d'aspiration. La pile (23) des objets déjà empilés est
plaquée contre ce tambour. Un boisseau (18), commandé en rotation par des moyens de pilotage (29), commande la mise en aspiration, au travers
des ouvertures (6) du tambour (3), d'un objet inséré entre le tambour (3) et la pile (23). La mise en aspiration est temporisée pour correspondre à un
déplacement du front avant de l'objet inséré entre l'orifice (9) et la rive de taquage (11) du réceptacle (10). Application : Tri postal.
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